
OVERZICHT TOEZEGGINGEN VAN HET COLLEGE, MOTIES EN VRAGEN VAN RAADSLEDEN
(BIJGEWERKT T/M 27-06-2019)

RAADSVERGADERINGEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

Lijst van (nog) relevante 
raadsmoties (vanaf 25-10-2012)

01-02-2018 De raad krijgt een terugkoppeling over 
de afhandeling van de moties van de 
PvdA over duurzame landbouw en 
veeteelt, van De Werkgroep over het 
geboortebos en van het CDA over de 
Leonarduskerk

Burgemeeste
r

Mei 2019 Komt in de commissie Ruimtelijk Domein van 29 mei 2019. 

16-05-2019 Er komt een schriftelijke uitleg op het 
onderzoek over het voorstel om een 
cocoswand te plaatsen bij de N615

Burgemeeste
r

- De provincie eist een obstakelvrije ruimte van 
minimaal 3 meter. De bomen vormen hierop een 
uitzondering op dit stuk vanwege het feit dat er sprake 
is van een 50 km gebied. Op zijn smalst is de berm 
tussen het fietspad en de provinciale weg 2.20.

- Als de kokoswand wel dichter op de weg mag worden 
geplaatst, dan zal er een geleiderail aangebracht 
moeten worden. Hiervoor is te weinig ruimte.

- Als de kokoswand tussen het fietspad en de 
provinciale weg staat is dat voor de bezonning van de 
beplanting niet gunstig (schaduwwerking van de 
kokoswand versus noord-zuidligging).

- Afvangen van fijnstof en geluidshinder. Hoe dichter bij 
de weg geplaatst hoe groter het effect. Hierbij moet 
opgemerkt worden dat de kokoswand 2 meter hoog 
wordt. Om een maximaal rendement van 
geluidvermindering en fijnstof afvang te realiseren zal 
de kokoswand hoger uitgevoerd moeten worden. Het 
doel van de wand in dit plan is met name een 
verbeterde uitstraling in een beperkte ruimte met zo 
weinig mogelijk middelen.

Kan afgevoerd worden.



16-05-2019 De aanvullende vragen van De 
Werkgroep n.a.v. de beantwoording 
vragen art 37 RvO, over woonplekken 
en zorg dementerenden, worden 
schriftelijk beantwoord

Wethouder 
Slaets

Beantwoording ligt in week 26 in het college en zal daarna 
aan u worden gezonden.

20-06-2019 De raad wordt schriftelijk geïnformeerd 
over het aantal vergunningen die 
verleend zijn, maar nog niet in 
uitvoering zijn genomen. 

September/ok
tober

20-06-2019 Er wordt informatie verstrekt over de 
voortgang van de schoolwoningen aan 
de Jan v. Rixtelstraat in Aarle-Rixtel

Wethouder 
Buter

Er zit een raadsinformatiebrief in de routing voor behandeling 
in het college





COMMISSIE ALGEMENE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

07-05-2019 Blink wordt uitgenodigd voor een 
presentatie over de verschillende 
afvalstromen en de opbrengsten 
daarvan

Wethouder 
Van der 
Zanden

29-05-2019 Er wordt aandacht gevraagd voor de 
algengroei in de vijver voor het 
gemeentehuis

De algengroei in de vijver voor het gemeentehuis heeft 
doorlopend aandacht: Het probleem van de waterbak 
gemeentehuis speelt al vanaf de bouw in 2004. Om 
esthetische redenen is destijds een ondiepe waterpartij 
aangelegd et een grijze basaltsplit als bodembedekking. 
Volgens het ontwerp dient de waterbak zich te vullen met 
regenwater afkomstig van het bordes boven de entree. 
Zogenaamde overstorten voeren vervolgens het te veel aan 
regenwater af om het waterpeil op een vaste hoogte te 
houden. Dit principe zou moeten zorgdragen voor de 
noodzakelijke doorstroming, echter is de aanvoer van 
regenwater in de praktijk veruit onvoldoende gebleken. 
Al vanaf het begin was er algengroei dat samen met 
bladeren uit de omgeving en vuil een ergerlijke drab 
veroorzaakte op de bodem, die vanwege de toegepaste split 
op de bodem niet was weg te nemen. Om het vuil en de 
drab van de bodem te kunnen verwijderen was het 
noodzakelijk om in 2011 het basalt laag definitief weg te 
nemen.
Om iets aan dit vraagstuk te doen is in 2017 in overleg met 
diverse disciplines en het IVN het idee voor een eiland 
ontstaan. De aanleg van het eiland is bedoeld om het 
aanzicht van het gemeentehuis te verfraaien en een 
mogelijkheid te creëren de biodiversiteit in de omgeving te 
verhogen, opwarming te verminderen en de waterkwaliteit 
te verbeteren. Gelet op de toename van organisme in het 
water en aanwezigheid van fauna is er zeker sprake van een 
verbetering ten opzichte van eerdere situaties. Naast de 



eerder genoemde acties zijn aan de waterbak een afvoer en 
een watertappunt toegevoegd om het onderhoud beter te 
kunnen uitvoeren.
Bij de oorspronkelijke aanleg was namelijk geen rekening 
gehouden met voorzieningen om de bak te kunne ledigen, 
reinigen en vullen. Ondanks alle beperkingen heeft de 
waterbak de nodige aandacht, zonder daarbij de natuur uit 
het oog te verliezen (geen bestrijdingsmiddelen). Eens per 
jaar wordt de bak schoongemaakt en gevuld met zuiver 
water en worden algen door het jaar heen, voor zover 
mogelijk, uitgeschept. Echter de toenemende 
klimaatverandering (meer zomerse dagen en minder 
regenval) werkt hier in ons nadeel. Volledig algenvrij kan 
niet gerealiseerd worden, aar de toename van organisme in 
het water en de aanwezigheid van flora en fauna is een feit. 

29-05-2019 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de stand van zaken 
ten aanzien van de Heuvel in Lieshout

De wethouder informeert u mondeling.



COMMISSIE SOCIAAL DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

19-09-2017 Er wordt uitgezocht of de algemene 
ontwikkeling van Zorgboerderij 
Grootenhout past in het gebied

Wethouder 
Briels

Eind 2019 Dit onderwerp krijgt zijn doorvertaling in het proces van de verdere 
transitie van het buitengebied.

9-1-2018 / 28-
05-2019

9-1: De mogelijke bodemvervuiling 
door zinksintels bij manege De Raam 
wordt bekeken

28-5: De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de stand van zaken 
m.b.t. de bodemvervuiling bij manege 
De Raam

Wethouder 
Buter

Mei 2019 Er wordt op basis van de historische kaart nagegaan of er 
aanwijzingen zijn voor een dergelijke vervuiling. Hierover wordt u 
nader geïnformeerd.
In het verleden lag er een pad rond het huidige terrein. Dit pad dient 
als verdacht aangemerkt te worden voor asbest en zware metalen. 
Een verkennend bodemonderzoek kan uitsluitsel geven. Het is niet 
duidelijk of daaraan behoefte is.

03-07-2018 Er wordt voor 2019 toegewerkt naar 
een begroting en verantwoording van 
de uitgaven in het Sociaal Domein

Wethouder 
Briels

Is onderdeel van het inmiddels vastgestelde beleidsplan Sociaal 
Domein 

03-07-2018 In het najaar volgt er een kwalitatief 
onderzoek waarin er meer inhoudelijke 
toelichting komt op het 
cliëntervaringsonderzoek van de WMO 
2017

Wethouder 
Slaets

2019 De gesprekken vinden plaats m.i.v. mei van dit jaar

28-05-2019 De vraag m.b.t. de daling van de 
uitgaven in 2018 wordt schriftelijk 
beantwoord

Wethouder 
Buter

De vraag is uitgezet bij de BSOB.

28-05-2019 De terugkoppeling op de gemaakte 
aanname (harmonisatie kwijtschelding 
gemeentelijke belastingen) wordt t.z.t. 
gedaan

Wethouder 
Buter

Eind 2019 Is geagendeerd voor eind 2019.



COMMISSIE RUIMTELIJK DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

20-07-2016 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over de reactie van het 
college op de regionale urgentieregeling 
wonen

Wethouder 
Meulensteen

Juni 2019 Aansluiting bij het Stedelijk gebied wordt op ‘Peelniveau’ 
uitgewerkt. Het college gaat in september in overleg met WoCom 
en bewonersraad over urgentieregeling. Een collegevoorstel is in 
voorbereiding.
Het collegevoorstel wordt behandeld in week 23.

11-01-2017 In de commissie wordt een discussie 
gevoerd over het te hanteren beleid bij 
vrijkomende agrarische 
bedrijfsgebouwen

Wethouder 
Meulensteen

Eind 2019 Wordt meegenomen in proces ‘Omgevingswet’. De discussie over 
het hergebruik van vrijkomende agrarische bedrijfsgebouwen gaat 
namelijk eveneens gevoerd worden in het kader van de 
totstandkoming van de visie voor het buitengebied.

20-02-2019 Het Waterschap wordt uitgenodigd om 
een presentatie te verzorgen in de 
commissie over de werkzaamheden in 
het kader van het jaarplan Doelmatig 
Waterbeheer

Wethouder 
Van der 
Zanden

2e Kwartaal 
2019

Afspraak moet nog worden ingepland. Echter het Waterschap is 
een van de deelnemers in de samenwerking Doelmatig 
Waterbeheer, waarbij met name de Peelgemeenten Deurne, 
Gemert-Bakel, Asten, Someren, Helmond en Laarbeek feitelijk 
leidend zijn. Het jaarplan Doelmatig Waterbeheer is in 2019 
voornamelijk gericht op klimaatadaptatie en klimaatstresstesten. 
Wellicht zou een alternatief kunnen zijn dat er toelichting wordt 
gegeven op het procesmatige aanpak van de stresstesten tot 
concrete maatregelen?

20-02-2019 De commissie wordt geinformeerd over 
de uitkomsten van het onderzoek van 
een adviesbureau op de onveilige 
situatie aan de Hoofakker in Lieshout

Wethouder 
Van der 
Zanden

Augustus 
2019

Het onderzoek loopt nog en wordt 6 juni afgerond.

17-04-2019 Er wordt een nadere toelichting 
toegevoegd bij het raadsvoorstel op de 
besteding van het krediet voor het 
speelruimteplan

Wethouder 
Van der 
Zanden



MOTIES

Datum / 
ingediend 
door

Onderwerp Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

10-12-2015 
PNL

verduurzaming van leges Weth. 
Meulenstee
n

O en M Motie met verzoek aan het college wordt door het college 
overgenomen en betrokken bij de uitwerking van het programma 
Duurzaamheid.

21-4-2016
PNL

Blijverslening B en P Conceptvoorstel in voorbereiding.

21-4-2016
Fractie Frans 
Biemans

Motie van treurnis inzake 
bestemmingsplan Kom Lieshout

B en B Motie is niet overgenomen

07-07-2016
ABL

Verenigingen betrekken bij het 
integreren van vluchtelingen in 
Laarbeek

Weth. Buter B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
ABL

Diverse realistische scenario’s 
uitwerken m.b.t. de 
verkeersproblematiek N615

Weth. Van 
Zeeland

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
ABL

Ontwikkelen onderwijsvisie Weth. 
Briels

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
ABL

Ambitie footprint gemeente Laarbeek Weth. 
Briels

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
ABL

Instellen award m.b.t. duurzaamste 
burger/organisatie/bedrijf van Laarbeek

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
ABL

Toepassing verhoging OZB met 3% in 
2020

Weth. 
Meulenstee
n

O en M Motie is ingetrokken

07-07-2016
PvdA

Stimulering duurzame landbouw en 
duurzame veeteelt

Weth. 
Briels

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
CDA

Invulling bereikbaarheidsagenda Weth. Van 
Zeeland

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
CDA

Verbreding N279 Weth. Van 
Zeeland

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016
CDA

Woonvisie Weth. Van 
Zeeland

B en P Motie is ingetrokken

07-07-2016 Woningbouw Aarle-Rixtel Weth. Van B en P Juli 2016 Presentatie heeft plaatsgevonden in commissie RD van Juli



PNL Zeeland
07-07-2016
PNL

Nieuwe grondprijs van bouwkavels Weth. 
Meulenstee
n

B en P Motie is verworpen

07-07-2016
PNL

Komen met bouwstenen zodat in 
gezamenlijkheid keuzes gemaakt 
kunnen worden voor evenwichtige 
bezuinigingen

O en M Motie is verworpen

07-07-2016
PNL

Juni Watermaand Weth. 
Briels

B en P December 
2016

Motie is aangenomen

20-10-2016
CDA

Landschapsinvesteringsregeling O en M Motie is ingetrokken

20-10-2016
CDA

Notitie Reikwijdte en Detailniveau N279 
Asten-Veghel

Motie is verworpen

10-11-2016
PNL

Eigen bijdrage WMO voorziening Motie is verworpen

10-11-2016
ABL

Huisvesting statushouders Weth. Buter Motie is aangenomen

10-11-2016
ABL

One woningen Weth. Van 
Zeeland

Motie is aangenomen

10-11-2016
PvdA

Bestrijding kinderarmoede Motie is aangenomen

10-11-2016
De Werkgroep

Cultureel erfgoed Motie is ingetrokken

10-11-2016
De Werkgroep

Openbaar groen Weth. Van 
Zeeland

Motie is ingetrokken

02-02-2017
PNL

Appartementen in voormalige bieb in 
Aarle-Rixtel

Motie is aangenomen

16-03-2017
PNL

Duurzaamheidslening Weth. 
Briels

Motie is aangenomen

20-04-2017
De Werkgroep

Jongerenraad Motie is aangenomen na aanpassing

20-04-2017
PNL

Democratische vernieuwing Motie is aangenomen na aanpassing

20-04-2017
PNL

Kloof tussen inwoners en politiek Motie is verworpen

01-06-2017
PNL

Bereikbaarheidsakkoord N279 Motie is verworpen

06-07-2017 Spoedzoekers Laarbeek Motie is aangenomen



De Werkgroep
06-07-2017
De Werkgroep

Afvalscheiding Motie is aangenomen

06-07-2017
PvdA

Fairtrade gemeente Motie is verworpen

06-07-2017
PvdA

Stimulering duurzame landbouw en 
veeteelt

Motie is aangenomen

06-07-2017
ABL

Integraal ouderenbeleid Motie is aangenomen

06-07-2017
ABL

Woningbouwlocaties Aarle-Rixtel Motie is aangenomen

06-07-2017
ABL

Buiten Beter App Motie is aangenomen

06-07-2017
PNL

Samenwerking partners 
huisvestingsproblemen

Motie is ingetrokken

06-07-2017
CDA

Ontwikkeling visie buitengebied Motie is aangenomen

06-07-2017
CDA

Huishoudelijke ondersteuning Motie is ingetrokken

07-12-2017
ABL

Afvalstoffenheffing Motie is aangenomen

15-03-2018
CDA

Vreemd aan de orde van de dag Motie is aangenomen

05-07-2018
CDA

Onderzoek wet Natuurbescherming Motie is ingetrokken



VRAGEN ARTIKEL 37 REGLEMENT VAN ORDE

Datum / 
ingediend 
door

Onderwerp Poho Pijler
/
Tea
m

Planning
Afdoening

Stand van zaken

07-03-2016
PNL

Vergunningaanvraag supportersclub De 
Lieshoutse Wielrenners

Weth. Briels 6 april 2016 18 april 2016 antwoorden verzonden 

16-03-2016
PNL

Asbestdak manege De Raam in Lieshout Weth. Buter 15 april 
2016

12 april 2016 antwoorden verzonden

20-03-2016
Fractie Frans 
Biemans

Vragen n.a.v. een ingekomen brief van 
de supportersclub “De Lieshoutse 
Wielrenners” d.d. 21 februari 2016

19 april 
2016

18 april 2016 antwoorden verzonden

29-03-2016
PNL

Vormgevingsobject Beekse Akkers 28 april 
2016

21 april 2016 antwoorden verzonden

11-04-2016
PNL

Woonvisie en prestatieafspraken 11 mei 
2016

12 mei 2016 antwoorden verzonden
2 juni 2016 antwoorden op aanvullende vragen verzonden

02-05-2016
PNL

Activiteiten voor Koningsdag op het 
Heuvelplein

29 mei 
2016

2 juni 2016 antwoorden verzonden

01-06-2016
CDA

Bereikbaarheidsagenda Weth. V. 
Zeeland

30 juni 
2016

16 juni 2016 antwoorden verzonden 

02-11-2016
PvdA

Realisatie goedkope huurappartementen 
Mariëngaarde te Aarle-Rixtel

02-12-2016 7 december 2016 RIB met antwoorden verzonden

03-11-2016
PNL

Huisvesting vergunninghouders 02-12-2016 13 december 2016 antwoorden verzonden

08-05-2017
PNL

Gilde St. Margaretha 07-06-2017 24 mei 2017 RIB met antwoorden verzonden

26-10-2017
ABL

Verkeerssituatie Bosscheweg/Mgr. 
Verhagenstraat en 
Bosscheweg/Thibostraat

25-11-2017 15 november 2017 antwoorden verzonden

26-10-2017
CDA

Gezondheidscontouren geitenhouderij 25-10-2017 30 november 2017 antwoorden verzonden

29-11-2017
ABL

Betrokkenheid kinderen speciaal 
onderwijs

29-12-2017 23 januari 2018 antwoorden verzonden

12-12-2017
PNL

Tekorten sociaal domein 11-01-2018 23 januari 2018 antwoorden verzonden

11-01-2018
De 
Werkgroep

Bosje aan de Hoge Akkers in Aarle-Rixtel 10-02-2018 8 februari 2018 antwoorden verzonden



25-01-2018
PNL

Pilot inzet gedragsdeskundige in 
Laarbeek

23-02-2018 22 februari 2018 antwoorden verzonden

31-01-2018
ABL

Verkeerssituatie aan Het Broek in 
Mariahout

01-03-2018 28 februari 2018 antwoorden verzonden

15-08-2018
De 
Werkgroep

Vragen inzake het pand van het 
voormalige dierenthuis

14-09-2018 12 september 2018 antwoorden verzonden

18-09-2018
ABL

Gasloos bouwen 17-10-2018 17 oktober 2018 antwoorden verzonden

22-10-2018
PNL

Inschrijving project De Hopman 21-11-2018 12 november 2018 antwoorden verzonden

26-11-2018
PNL

Klachten De Groene Zone 25-12-2018 21 december 2018 antwoorden verzonden

05-12-2018
CDA

Mogelijkheden zonnepanelen in het 
buitengebied

04-01-2019 29 januari 2019 antwoorden verzonden


